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INTERPELACJA/ZAPYTANIE 

R a d n y Tomasz Scheller 
(imię i nazwisko) 

SESJA 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

w dniu 29.06.2017 

Proszę o odpowiedź w sprawie: 

Proszę o rozważenie umiejscowienia na osiedlu Sławięcice dodatkowej stacji Dcr 

wypożyczania rowerów takiej jak zostały wykonane w mieście. Sławięcice to 

najbardziej oddalone osiedle od miasta z którego chętnie korzystają turyści i 

stacja rowerowa nawet na mniejszą ilość rowerów będzie dobry rozwiązaniem 

problemów komunikacyjnych jak i będzie spełniać rolę turystyczną. 

(podpis) 


